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Abstract (en)
[origin: US2023151812A1] A hydraulic pump includes a casing, an impellor pump comprising a rotor that is rotationally mobile with respect to the
casing about a first axis, the rotor comprising several blades in helix form, a transition zone belonging to the casing and having, on the side of the
impellor pump, a ramp in helix form developing in the same direction as the helix form of the blades, a trochoid pump comprising a rotor with outer
toothing secured to the rotor of the impellor pump, and a rotor with internal toothing that is rotationally mobile with respect to the casing about a
second axis parallel to and offset from the first axis, the trochoid pump being fed by the impellor pump through the transition zone running along the
ramp.

Abstract (fr)
L'invention concerne une pompe hydraulique comprenant :- un carter (14),- une pompe à aube (20) comprenant un rotor mobile en rotation
par rapport au carter (14) autour d'un premier axe (16) le rotor (46) comprenant plusieurs aubes en forme d'hélice,- une zone de transition (28)
appartenant au carter (14) et possédant, du côté de la pompe à aube (20), une rampe en forme d'hélice se développant dans le même sens que la
forme en hélice des aubes,- une pompe trochoïde (22) comprenant un rotor à denture externe solidaire du rotor de la pompe à aube (20), et un rotor
à denture interne mobile en rotation par rapport au carter (14) autour d'un second axe parallèle et décalé du premier axe (16), la pompe trochoïde
(22) étant alimentée par la pompe à aube (20) au travers de la zone de transition (28) en longeant la rampe.
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